UNITED ARAB EMIRATES MINISTRY OF INDUSTRY & ADVANCED TECHNOLOGY



الإمارات العربية المتحدة وزارة الصناع وزارة الصافياء والتكنولوجيا المتقدم والتكنولوجيا المتقدم

AN INVITATION TO ATTEND THE VIRTUAL WORSKHOP OF THE UAE MARK FOR SUSTAINABLE AGRICULTURE

Subject: VIRTUAL WORKSHOP FOR SUSTAINABLE AGRICULTURE SYSTEM

The Ministry of Industry and Advanced Technology (MOIAT), would like to invite all interested parties to attend the virtual industry workshop for the mandatory implementation of the Cabinet Resolution No. (52) for the year 2020 regarding the UAE Mark for Sustainable Agriculture.

The virtual workshop will be conducted through Zoom platform on October 22, 2020 from 9AM -11AM.

Kindly confirm your registration by sending your Name, Company Name, Designation, Email address and mobile number to conformity@moiat.gov.ae so we could send you the zoom link not later than October 21, 2020 at 12NN.

Your presence is highly expected and we hope to welcome you on this virtual workshop. Kindly contact us for further enquiries on: customercare@moiat.gov.ae

Best Regards,

دعوة لحضورورشة العمل الافتراضية لنظام العلامة الإمار اتية للزراعة المستدامة

الموضوع: ورشة عمل افتراضية لنظام العلامة الإماراتية للزراعة المستدامة

تود وزارة الصناعة والتكنولوجيا المتقدمة (MOIAT) دعوة جميع الأطراف المهتمة لحضور ورشة عمل الصناعة الافتراضية للتنفيذ الإلزامي لقرار مجلس الوزراء رقم (52) لعام 2020 بشأن نظام العلامة الإماراتية للزراعة المستدامة.

ستعقد ورشة العمل الافتراضية من خلال منصة Zoom في 22 أكتوبر 2020 من الساعة 9 صباحًا إلى 11 صباحًا.

يرجى تأكيد تسجيلك عن طريق إرسال اسمك واسم الشركة والمسمى الوظيفي وعنوان البريد الإلكتروني ورقم الهاتف المحمول إلى conformity@moiat.gov.ae موعد أقصاه 21 أكتوبر 2020 على ألا يتجاوز الموعد الساعة 12 مساءاً.

يسرنا حضوركم في هذه الورشة الافتراضية. وللمزيد من الاستفسارات حول هذا الموضوع يرجى التواصل على :

customercare@moiat.gov.ae

وتفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام ..